
 

 

 

 

D66 Almelo 

Almelo  19 oktober 2023 

Betreft: toezicht rijksmonumenten 

Geacht college van burgemeester en wethouders, 

De gemeente Almelo telt 76 rijksmonumenten. Het ministerie van 

Onderwijs, Cultuur en Wetenschap heeft het toezicht en de 

verantwoordelijkheid van deze monumenten bij de gemeentebesturen 

neergelegd. 19 april 2022 is de verordening op de gemeentelijke 

adviescommissie Ruimtelijke kwaliteit Monumentenzorg Almelo 

vastgesteld.  

Ons erfgoed is belangrijk want het geeft de stad haar aanzien.  Wij 

willen zuinig zijn op ons erfgoed, maar helaas merken wij dat het 

onderhoud bij sommige rijksmonumenten wel eens te wensen over 

laat. Het artikel in Tubantia dd. 16-10-2023 over de watertoren aan de 

Reggestraat geeft geen rooskleurig beeld van de staat van onderhoud 

van dit markante gebouw. Onlangs, in januari dit jaar, was in de wijk 

de Hofkamp een wijkschouw, georganiseerd door bewonersvereniging 

De Hofkamp, waaraan ook wijkwethouder Arjen Maathuis deelnam. 

Tijdens die fietstocht door de wijk werd ook gekeken bij de 

watertoren en gesproken over de verloedering van dit object.  

De wethouder deelde bij die gelegenheid de zorgen van het bestuur 

van de bewonersvereniging. 



Gelet op de verantwoordelijkheid van de gemeentebesturen over de 

kwaliteit van monumentenzorg en het feit dat de provincie er op 

toeziet dat gemeentebesturen hun taak niet kunnen verwaarlozen,  

heeft de fractie van D66 de volgende vragen aan het college. 

Vraag 1.  Wordt het toezicht op rijksmonumenten in Almelo jaarlijks 

uitgevoerd? Zo ja, door wie gebeurt dit? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 2. Hoeveel meldingen zijn er geweest over het onderhoud van  

rijksmonumenten in onze gemeente? Kunt u aangeven om welke 

objecten het gaat? 

Vraag 3. Bij achterstallig onderhoud worden de nodige maatregelen 

genomen, bijvoorbeeld door het inschakelen van monumentenzorg om 

onderhoud uit te voeren? Gebeurt dit; zo ja, is de gemeenteraad 

hiervan in kennis gesteld? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4. Heeft de adviescommissie volgens paragraaf 7 artikel 15 

verslag gedaan van haar werkzaamheden? Zo ja, heeft de 

gemeenteraad hiervan kennis genomen? Zo nee, waarom niet? Kan het 

college in het laatste geval aangeven binnen welke termijn de 

gemeenteraad wordt geïnformeerd over het advies van commissie? 

We zien uw antwoorden met belangstelling tegemoet. 

Met vriendelijke groeten, 

Henk Huisman  

Namens de D66 fractie                                                                                                        

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                   


